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Geachte heer, mevrouw,

Met deze brief informeren wij u over hoe de medezeggenschapsraad van
basisschool Het Spick het proces rondom de locatiekeuze voor de nieuwbouw
heeft gevolgd en ervaren.

Oriënterende fase
Al in een vroeg stadium is de medezeggenschapsraad in vertrouwelijkheid op de
hoogte gebracht van de mogelijke scenario’s. Het betrof destijds een vijftal
scenario’s, die zijn toegelicht en waarvan de voor- en nadelen in kaart zijn
gebracht. Op dat moment was er nog geen voorkeursscenario en is verder
onderzoek gedaan, waarbij diverse professionele partijen zijn betrokken. Ook over
de resultaten van dit onderzoek is de medezeggenschapsraad bijgepraat.

Twee scenario’s uitgewerkt
Nadat het aantal scenario’s is teruggebracht tot twee (nieuwbouw op de huidige
locatie en nieuwbouw bij sportcentrum De Solberg) is de medezeggenschaprsraad
opnieuw geïnformeerd over beide, ver uitgewerkte plannen. Het MT van Het Spick
heeft op dat moment een duidelijke voorkeur uitgesproken voor locatie De
Solberg, die wordt gedeeld door het bestuur van stichting Kerobei. De argumenten
die hiervoor zijn aangevoerd, kunnen wij als medezeggenschapsraad
onderschrijven. De onderwijskundige visie van Kerobei komt op deze locatie het
beste tot zijn recht. De locatie Solberg is het meest toekomstbestendig, waarbij
ruimte is om andere onderwijsvormen toe te passen (spelend leren, buiten
lesgeven et cetera) en ruimte om te voldoen aan toekomstige onderwijsvragen en
samenwerkingsvormen. De verbinding met het lokale verenigingsleven
bijvoorbeeld kan op deze locatie voordelen opleveren in dynamiek en synergie.

Het feit dat de locatie iets verder uit het centrum ligt dan de huidige locatie is wat
ons betreft ondergeschikt aan de vele voordelen die nieuwbouw op locatie De
Solberg biedt in het belang van de leerlingen van nu en de toekomst. In dat kader
is een aanvullend argument dat er geen tijdelijke huisvesting nodig is.



De argumenten vóór de locatie Solberg wegen ook in de ogen van de
medezeggenschapsraad zwaarder dan de argumenten voor de huidige locatie aan
de Kerkstraat. We zien nieuwbouw op de huidige locatie (de combinatie met
woningbouw, het gebrek aan buitenruimte) als een beperking in het
onderwijsconcept van nu en de toekomst. Wij volgen daarom de voorkeur van
Kerobei en Het Spick voor locatie Solberg.

Verkeersveiligheid
Een punt van aandacht is de verkeerssituatie. Dat geldt overigens voor beide
locaties; dus zowel voor de St. Antoniusstraat (locatie Solberg) als voor de
Kerkstraat (huidige locatie), waar zich nu regelmatig onveilige situaties voordoen.
Het verdient aanbeveling om hier in een verdere uitwerking in een programma
van eisen en een definitief planontwerp aandacht voor te hebben.

Transparant
Als medezeggenschapsraad hebben wij het traject als prettig en positief ervaren.
We zijn tijdig op de hoogte gebracht van alle stappen in het proces, er is volledige
transparantie gegeven over de standpunten van de verschillende betrokkenen en
we hebben ruim de mogelijkheid gehad om vragen te stellen of zaken ter discussie
te stellen. Door publicaties in het schoolkrantje hebben we de achterban op de
hoogte gehouden. Wij hebben dan ook alle reden om positief te adviseren over de
voorkeurskeuze van Kerobei en Het Spick, namelijk locatie De Solberg.

Mocht u op basis van deze brief aanvullende informatie nodig hebben of vragen
hebben, dan kunt u gerust contact met ons opnemen; wij staan u graag te woord.

Namens de medezeggenschapsraad van basisschool Het Spick,

Maurice Hebben
Voorzitter

T 06 206 696 35
E m.hebben@ziggo.nl


